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Zelená linka

Od letošního roku byly změněny poplatky za odpad. Důvody jsou pro mě dost těžko pochopitelné. Občané si pomalu
začali nacházet cestu ke kontejnerům na separovaný sběr, a teď tato změna. Nezdá se vám tento systém neekonomický
a demotivující?
Jaroslava Dufková, Černý Most

Od doby, kdy jsem dostala elektronickou poštou tento dotaz, došlo k zásadní změně. Poslanecká sněmovna 3. května opět projednala
novelu zákona o odpadech, kterou iniciovali pražští komunální politici. Dala obcím na výběr, jaký způsob výběru poplatků zvolí, buď
paušálně za osobu a rok, nebo podle sjednané frekvence a množství odpadu. Její odpůrci argumentují tím, že není nic jednoduššího
než využít popelnici souseda či odlehlejší část obecního pozemku. Praha se zřejmě vrátí k původnímu systému, který je výhodnější pro
občany. Čtyřčlenná rodina nyní zaplatí 1 752 Kč. Vloni to bylo 816 Kč. Od ledna příštího roku za předpokladu, že novela bude
schválena Senátem a podepsána prezidentem, nabude účinnosti. Doufám, spolu s vámi, že naši spoluobčané opět najdou cestu ke
kontejnerům pro separovaný sběr. Že se v současnosti třídí méně, mi potvrdil ředitel Spalovny Malešice ing. Josef Smola. Komunální
odpad obsahuje nyní více plastových a skleněných lahví i papíru. 
Jako prevenci k zakládání černých skládek městská část stále zabezpečuje přistavování velkobjemových kontejnerů a zajišťuje
pravidelné kontroly rizikových pozemků ve spolupráci s městskou policií. 
Máte-li dotazy týkající se životního prostředí, prosím o kontakt na e-mail:
katerina.pavlickova@vfn.cz. Tel. 24 96 45 21.

MUDr. Kateřina Pavlíčková (ODS),
předsedkyně komise životního prostředí
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